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Wijkschouw 

Het overleg met gemeente is gewijzigd qua opzet. Voorheen was 
deze meer sta�sch en bestond deze uit een jaarlijks overleg met 
het college van Burgemeester en Wethouders, en daarnaast een 
apart overleg met een afvaardiging van de gemeenteraad. 

In de nieuwe opzet komt het college van Burgemeester en 
Wethouders naar Aartswoud en worden tevens de 
beleidsmedewerkers uitgenodigd die inhoudelijk over specifieke 
onderwerpen uit de agenda gaan. Deze nieuwe werkwijze werkt voor beide par�jen zeer pre�g en 
gee� de dorpsraad de ruimte om de belangrijke thema’s te bespreken. Op de fiets hebben we een 
rondleiding gegeven langs een aantal belangrijke loca�es behorend bij deze thema’s. 

De wijkschouw in juni ‘23 met een afvaardiging van de gemeente is door de dorpsraad als succesvol 
ervaren. We pleiten ervoor dit jaarlijks te herhalen. Een belangrijk onderwerp was de wens voor 
woningbouw met als doel het behoud van de lee�aarheid, de school en de diverse verenigingen. Ook 
hee� de dorpsraad de nieuwe ijsbaan en de nieuwe rotonde laten zien. De dorpsraad is tevreden 
over de samenwerking met de gemeente.  

Verkeer 

Slechte berm Zuiderzeestraat tussen Zuiderzeestraat nr 3 en de Korte Wuiver 

Er is een flinke mailwisseling geweest met de gemeente over de slechte berm. Grote voertuigen 
kunnen elkaar op deze weg niet goed passeren. De voertuigen komen noodgedwongen in de berm, 
waardoor de berm inmiddels in slechte staat verkeert. Hierdoor ontstaan gevaarlijke situa�es. De 
dorpsraad pleit voor grastegels langs de weg, net als b.v. bij de Gouwe. In navolging op de 
mailwisseling met de Dorpsraad is het hoofd civiele zaken op loca�e geweest om de situa�e zelf te 
beoordelen. De gemeente ziet inmiddels de ernst van de situa�e in en hee� toegezegd maatregelen 
te gaan nemen.  

Verkeerssnelheid  

Er is een me�ng geweest van de verkeerssnelheid op de Zuiderzeestraat. Uitkomst was dat 85% van 
het verkeer zich houdt aan de snelheid van 50 km/u. Helaas rijdt dus 15% te hard. De Gemeente gee� 
aan hier weinig aan te kunnen doen. 

Ook hee� de dorpsraad aan de gemeente gevraagd of er gezorgd kan worden voor een 30 km zone 
tussen AGSV en de kerk, omdat daar vaak moet worden overgestoken, inclusief door schoolgaande 
kinderen. Dit wordt vervolgd.  

Historische bordjes & loca�es  

Enkele bewoners van ons dorp hebben een mooi idee om op diverse plekken in het dorp 
informa�ebordjes te plaatsen. Wegens persoonlijke redenen staat het project �jdelijk on hold en 
wordt dit op een later moment door de ini�a�efnemers weer opgepakt.  

 

 



Werkwijze notulen 

Besproken is om de notulen sneller openbaar te maken. Op dit moment worden bij aanvang van een 
Dorpsraadvergadering de notulen van de vorige keer goedgekeurd. Bij de Dorpsraad lee� de wens om 
dit te versnellen. In de week na de vergadering worden de notulen intern ter goedkeuring 
aangeboden aan onze leden. Bij akkoord zullen de notulen op de website worden gepubliceerd en 
naar de aangesloten belangstellenden worden gemaild. 

Woningbouw in Aartswoud 

De dorpsraad hee� als taak de belangen van de bewoners in het dorp zo goed mogelijk behar�gen. 
De lee�aarheid van het dorp is een belangrijk aspect hiervan. Hiermee wordt o.a. bedoeld dat in het 
dorp de diverse voorzieningen, zoals de basisschool, het café, de sportvereniging en alle andere 
verenigingen kunnen blijven voortbestaan. Zonder deze onderdelen zal het dorp vergrijzen en worden 
er steeds minder ac�viteiten georganiseerd.  

Er is in Aartswoud met name behoe�e aan betaalbare woningen voor starters en jonge gezinnen, zo 
is gebleken uit de enquête die vorig jaar is gehouden. Ook een deel van de oudere respondenten zou 
interesse hebben in een (kleinere) woning die minder onderhoud vergt.  

De basisschool telt momenteel 31 leerlingen. Er zullen dit schooljaar nog 3 leerlingen instromen 
waarmee het aantal op 34 komt voor juni 2024. Volgend schooljaar start de school met 26 leerlingen. 
Het mag duidelijk zijn dat wanneer het leerlingenaantal daalt onder een bepaald niveau, het gevaar 
toeneemt dat de school kan worden opgeheven.  

Verwacht wordt dat de slui�ng van de school ook gevolgen zal hebben voor de voetbalvereniging 
AGSV en alle andere verenigingen in het dorp. Kinderen die in andere dorpen op school gaan, krijgen 
vriendjes en vriendinnetjes daar en gaan dan ook meestal daar op een sportvereniging. De binding 
met Aartswoud wordt daardoor minder, zo wordt gevreesd. Het voortbestaan van AGSV en andere 
verenigingen zal ook gevaar lopen, en daarmee de lee�aarheid in het dorp.  

In de toekomstvisie van de gemeente staat dat de gemeente in alle dorpskernen woningbouw 
mogelijk wil maken. De dorpsraad is met de gemeente hierover al meerdere malen in gesprek 
geweest. De gemeente staat posi�ef tegenover woningbouwplannen in Aartswoud. We hebben eerst 
Fred de Rijcke om advies gevraagd voor mogelijke loca�es, en we zijn zelf in gesprek gegaan met 
verschillende landeigenaren om te vragen of zij bereid zouden zijn grond te verkopen ten behoeve 
van woningbouw. Dit ging steeds om rela�ef kleine kavels, voor bijv. 15-20 woningen. Er zijn  twee 
ini�a�efnemers bij de gemeente gekomen met een plan voor woningen op het AGSV terrein. De 
dorpsraad is door de gemeente uitgenodigd voor een presenta�e over deze plannen. We hebben 
gelijk het bestuur van AGSV betrokken bij deze plannen.  De mogelijkheid van dit plan wordt 
momenteel onderzocht op haalbaarheid; ook het voetbalveld zal dan een nieuwe plek moeten krijgen 
in Aartswoud. Dit plan zal �jdens de presenta�e van vanavond verder worden toegelicht.  

 


